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Zápisnica 

z  33.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Spišskom Bystrom,  

konaného  dňa 27.06.2018 o 17:30 hodine v zasadačke obecného úradu 

 
Prítomní:            starosta obce:  Mgr. Marián Luha 

 
    prednostka  obecného úradu:  Ing. Kristína Horáková 

 

                                    poslanci:  Peter Kundis 

                                                     Ing. Kamila Vilimová 

                                                     Pavol Jurčo 

                                                     Ing. Pavol Budaj, PhD.        

                                                     MUDr. Jana Kováčová Gajanová 

 

Ospravedlnení:  Ing. Ján Havaš   

                            Ing. Stanislav Zeman 

                            Martin Marušin 

 

Neprítomný:  Ing. Martin Lavko 

                                                                                                                                       

Ďalší prítomní: Ingrid Stachová, ekonómka obecného úradu 

                           Jana Kiktová, zamestnankyňa obecného úradu 

                            

Verejnosť: Mária Teplická 

                    Michal Greňa 

                                            

  Program:       

                     1.   Otvorenie zasadania 

                     2.   Schválenie programu 

                     3.   Určenie  zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

                     4.   Informatívna správa o  plnení uznesení z predchádzajúcich zasadaní 

                     5.   Žiadosti občanov a organizácií: 

                          5.1.  Návrh na prevod nehnuteľnosti (predaj pozemku) ako prípad hodný  

                                  osobitného zreteľa – Michal Greňa, Vodárenská 648/4, 059 18  Spišské  

                                  Bystré  

                          5.2.  Návrh na nájom nehnuteľnosti  (prenájom bytu v 8BJ) ako prípad hodný 

                                  osobitného zreteľa – Daniel Herák, Kukučínova 507/28, 059 18  Spišské  

                                  Bystré  

                          5.3.  Návrh   na   prenájom     nebytového   priestoru (prenájom telocvične na  

                                  šk. r. 2018/2019 vrátane šatní a sociálnych zariadení) z dôvodu hodného 

                                  osobitného       zreteľa     -    Stolnotenisový   oddiel    Spišské     Bystré,  

                                  IČO: 50048660  

                          5.4.  Návrh   na   prenájom     nebytového   priestoru (prenájom telocvične na  
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                                  šk. r. 2018/2019 vrátane šatní a sociálnych zariadení) z dôvodu hodného 

                                  osobitného         zreteľa       -     Telovýchovná   jednota    „Družstevník“   

                                  Spišské     Bystré,  IČO: 31949827 

                          5.5.  Návrh   na   prenájom     nebytového   priestoru (prenájom telocvične na  

                                  šk. r. 2018/2019 vrátane šatní a sociálnych zariadení) z dôvodu hodného 

                                  osobitného        zreteľa      -    Dobrovoľný hasičský zbor Spišské Bystré,  

                                  IČO: 37 789 341 

                          5.6. Návrh na prerokovanie žiadosti  Márie K. vo veci  zistenia záujmu  

                                 o kúpu nehnuteľností 

                          5.7. Žiadosť  o navýšenie rozpočtu – originálne kompetencie – školský klub 

                                detí 

                     6.  Návrh na schválenie Dodatku č. 1 k Zásadám prenájmu nebytových  

                          priestorov a stanovenie minimálnych cien za prenájom nebytových priestorov 

                     7.  Návrh na schválenie prenájmu nebytového priestoru  - prízemia budovy súp.  

                          č. 101  formou obchodnej verejnej súťaže a  návrh na schválenie podmienok 

                          obchodnej verejnej súťaže  

                     8.  Návrh plánu     kontrolnej      činnosti     hlavného    kontrolóra obce Spišské  

                          Bystré na II. polrok 2018 

                     9.  Správa z vykonanej kontroly hlavného kontrolóra obce – kontrola  

                          pokladničnej hotovosti a pokladničných operácií  

                   10.  Odborné     stanovisko    hlavného     kontrolóra    obce    k Záverečnému účtu 

                          Obce za rok 2017 

                   11.  Návrh na prerokovanie Záverečného účtu Obce Spišské Bystré a rozpočtové  

                          hospodárenie za rok 2017 

                   12. Návrh na určenie rozsahu výkonu funkcie starostu Obce Spišské Bystré na  

                         nové volebné obdobie r. 2018 – 2022 

                   13. Návrh na určenie volebných obvodov v Obci Spišské Bystré pre voľby  

                         poslancov do obecného zastupiteľstva pre volebné obdobie 2018 – 2022 

                   14. Návrh   na  určenie počtu   poslancov   Obce Spišské Bystré na nové volebné 

                         obdobie r. 2018 - 2022 

                   15. Návrh na zrušenie uznesenia č. 27/2017/9/bod 10.5 a návrh na schválenie  

                         prenájmu pozemku za účelom vybudovania zberného dvora                                                             

                   16. Návrh na schválenie spolufinancovania vo výške 5 % na podporu triedeného  

                         zberu komunálnych odpadov – zberný dvor  

                   17.  Plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva obce Spišské Bystré na druhý  polrok 

                          2018 

                   18.  Návrh na schválenie prísediaceho na súde 

                   19.  Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2018 

                   20.  Rôzne 

                   21.  Interpelácie  

                   22.  Záver 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadania 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril Mgr. Marián Luha, starosta obce o 17:39 h 

z dôvodu, že obecné zastupiteľstvo o 17.00 hod. nebolo uznášania schopné a privítal všetkých 



Obec  Spišské Bystré 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

__________________________________________________________________________ 
 
 

 
3 

Overovatelia:   
Peter Kundis                    Ing. Kamila Vilimová 

 

prítomných. Starosta  konštatoval,  že  počet prítomných poslancov je  5 (pozri prílohu č. 1- 

prezenčná listina) a obecné zastupiteľstvo  je uznášania schopné. Ospravedlnili sa pán 

poslanec Ing. Ján Havaš, pán poslanec Ing. Stanislav Zeman a pán poslanec Martin Marušin. 

  

K bodu 2. Schválenie programu 
Mgr. Marián Luha, starosta obce  uviedol program dnešného zasadnutia (pozri prílohu č. 2 – 

pozvánka). Podotkol, že majetkové veci pri tomto počte poslancov nebude možné prejednať.  

Bez pripomienok a námietok.  

 

Hlasovanie za predložený návrh programu: 
 Ing. 

Kamila 

Vilimová  

Peter 

Kundis 

Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Pavol 

Jurčo 

MUDr. 

Jana 

Kováčová 

Gajanová 

Za: X X X X X 

Proti:      

Zdržal 

sa:  

     

 

Obecné zastupiteľstvo  v  Spišskom Bystrom 

 

schvaľuje 

Program:                     

                     1.   Otvorenie zasadania 

                     2.   Schválenie programu 

                     3.   Určenie  zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

                     4.   Informatívna správa o  plnení uznesení z predchádzajúcich zasadaní 

                     5.   Žiadosti občanov a organizácií: 

                          5.1.  Návrh na prevod nehnuteľnosti (predaj pozemku) ako prípad hodný  

                                  osobitného zreteľa – Michal Greňa, Vodárenská 648/4, 059 18  Spišské  

                                  Bystré  

                          5.2.  Návrh na nájom nehnuteľnosti  (prenájom bytu v 8BJ) ako prípad hodný 

                                  osobitného zreteľa – Daniel Herák, Kukučínova 507/28, 059 18  Spišské  

                                  Bystré  

                          5.3.  Návrh   na   prenájom     nebytového   priestoru (prenájom telocvične na  

                                  šk. r. 2018/2019 vrátane šatní a sociálnych zariadení) z dôvodu hodného 

                                  osobitného       zreteľa     -    Stolnotenisový   oddiel    Spišské     Bystré,  

                                  IČO: 50048660  

                          5.4.  Návrh   na   prenájom     nebytového   priestoru (prenájom telocvične na  

                                  šk. r. 2018/2019 vrátane šatní a sociálnych zariadení) z dôvodu hodného 

                                  osobitného         zreteľa       -     Telovýchovná   jednota    „Družstevník“   

                                  Spišské     Bystré,  IČO: 31949827 

                          5.5.  Návrh   na   prenájom     nebytového   priestoru (prenájom telocvične na  

                                  šk. r. 2018/2019 vrátane šatní a sociálnych zariadení) z dôvodu hodného 

                                  osobitného        zreteľa      -    Dobrovoľný hasičský zbor Spišské Bystré,  

                                  IČO: 37 789 341 
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                          5.6. Návrh na prerokovanie žiadosti  Márie K. vo veci  zistenia záujmu  

                                 o kúpu nehnuteľností 

                          5.7. Žiadosť  o navýšenie rozpočtu – originálne kompetencie – školský klub 

                                detí 

                     6.  Návrh na schválenie Dodatku č. 1 k Zásadám prenájmu nebytových  

                          priestorov a stanovenie minimálnych cien za prenájom nebytových priestorov 

                     7.  Návrh na schválenie prenájmu nebytového priestoru  - prízemia budovy súp.  

                          č. 101  formou obchodnej verejnej súťaže a  návrh na schválenie podmienok 

                          obchodnej verejnej súťaže  

                     8.  Návrh plánu     kontrolnej      činnosti     hlavného    kontrolóra obce Spišské  

                          Bystré na II. polrok 2018 

                     9.  Správa z vykonanej kontroly hlavného kontrolóra obce – kontrola  

                          pokladničnej hotovosti a pokladničných operácií  

                   10.  Odborné     stanovisko    hlavného     kontrolóra    obce    k Záverečnému účtu 

                          Obce za rok 2017 

                   11.  Návrh na prerokovanie Záverečného účtu Obce Spišské Bystré a rozpočtové  

                          hospodárenie za rok 2017 

                   12. Návrh na určenie rozsahu výkonu funkcie starostu Obce Spišské Bystré na  

                         nové volebné obdobie r. 2018 – 2022 

                   13. Návrh na určenie volebných obvodov v Obci Spišské Bystré pre voľby  

                         poslancov do obecného zastupiteľstva pre volebné obdobie 2018 – 2022 

                   14. Návrh   na  určenie počtu   poslancov   Obce Spišské Bystré na nové volebné 

                         obdobie r. 2018 - 2022 

                   15. Návrh na zrušenie uznesenia č. 27/2017/9/bod 10.5 a návrh na schválenie  

                         prenájmu pozemku za účelom vybudovania zberného dvora                                                             

                   16. Návrh na schválenie spolufinancovania vo výške 5 % na podporu triedeného  

                         zberu komunálnych odpadov – zberný dvor  

                   17.  Plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva obce Spišské Bystré na druhý  polrok 

                          2018 

                   18.  Návrh na schválenie prísediaceho na súde 

                   19.  Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2018 

                   20.  Rôzne 

                   21.  Interpelácie  

                   22.  Záver 

 

K bodu 3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

Mgr. Marián Luha navrhol  za zapisovateľku pani Janu Kiktovú a za overovateľov 

zápisnice:  pána Petra  Kundisa  a pani Ing. Kamilu Vilimovú.  Bez námietok. 
 

Starosta obce 

 

určuje 

1. za zapisovateľku pani Janu Kiktovú 

2. za overovateľov zápisnice pána Petra Kundisa a pani Ing. Kamilu Vilimovú 
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K bodu 4. Informatívna správa o plnení uznesení z predchádzajúcich zasadaní 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 3). 

Mgr. Marián Luha informoval o došlom oznámení od Ing., Mgr. Marcely Vitkajovej, došlo 

to iba včera,  bola osobne za mnou, vyslovila nejaké  požiadavky, ktoré mne sa až tak 

nepozdávali, tak  to dala  na papier. Stavia nás do nejakej pozície, že  my sme vyvolali tu 

zámenu, pričom my sme chceli odkúpiť na prepojenie medzi ulicami Partizánska a Školská po 

6 € ako od všetkých, ona to  posúva do roviny, že my musíme jej zaplatiť nejaké peniaze, ale 

problém je  v jednej veci, že v časti pozemku, ktorý jej zamieňame, stojí  ešte nehnuteľnosť, 

ktorá je v rozpade. Vlastní ju pán Švábovský. Ja som ho ešte minulého roku oslovil na 

odstránenie stavby na podnet pani Vitkajovej, ktorá podala na stavebný úrad podnet, aby sme 

konali, že  jej padajú časti budovy  na pozemok. On to poňal po svojom a zhodil všetko do 

stredu, sypaň je zbúraná asi do polovice, ale časť je na zamieňanom pozemku.  Pána 

Švábovského opäť oslovíme listom, aby vypratal našu časť, uvidíme ako sa k tomu postaví. Ja 

s tou investíciou nejako nesúhlasím, my vychádzame v ústrety jej. Nechám na vás ako ďalej 

postupovať.  

Peter Kundis poslanec obecného zastupiteľstva sa informoval, že či časti tej stavby padajú na 

pozemok  alebo ako.  

Mgr. Marián Luha odpovedal, že je  z časti zbúraná a  v časti stojí na obecnom pozemku. P. 

Vitkajová nás na  to neupozornila ani neinformovala o jej požiadavke na zaplatenie časti 

nákladov, urobili sme zmluvu, ktorú zobrala, že všetkým súrodencom dá popodpisovať a  po 

mesiaci príde a začne tu vyrátavať a povie, že je budova na zamieňanom pozemku. Mohla to 

povedať na začiatku,  možno  by sme iný postoj k zámene zaujali.  

Peter Kundis informoval, že v súvislosti s týmto, že oni kupovali pozemok  a v prípravách  

sa zistilo, že bolo zle geometricky zamerané  a ten majiteľ tiež tej starej budovy dokázal, že 

on  tam stojí 100 rokov a geodeti urobili chybu. Že či nemôže nastať takýto prípad.  

Mgr. Marián Luha uviedol, že geometrický plán bol robený teraz a myslím si, že je robený 

GPS zameraním, malo by to byť relevantné k danej skutočnosti.  

Peter Kundis podotkol, že smeruje k tomu,  kto robil geometrický plán.  

Mgr. Marián Luha podotkol, že dnes už GPS nepustí.  

Ing. Kristína Horáková prednostka obecného úradu odpovedala, že geometrický plán robil  

geodet  Kasprišin. 

Mgr. Marián Luha sa spýtal, či ešte niekto niečo má k tomuto bodu. Neboli žiadne iné 

pripomienky ani návrhy. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

 

berie na vedomie 

 

informatívnu správu o plnení uznesení z predchádzajúcich zasadnutí Obecného zastupiteľstva 

Spišské Bystré. 

 

K bodu 5. Žiadosti občanov a organizácií: 

 

5.1 Návrh na prevod nehnuteľnosti (predaj pozemku) ako prípad hodný osobitného 

zreteľa – Michal Greňa, Vodárenská 648/4, 059 18 Spišské Bystré  
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K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 4). 

Mgr. Marián Luha informoval, že je tu pán Greňa, rozhodovať  sa momentálne nemôže, ak 

chcete, môžete sa pán Greňa vyjadriť a  dal slovo pánovi Greňovi. Starosta ešte doplnil,  

poslanci obecného zastupiteľstva schválili prenájom pozemku pánovi Greňovi, zaslali sme mu 

nájomnú zmluvu, ktorú nepodpísal a doniesol späť na úrad, pričom sa vyjadril, že príde 

vysvetliť na zastupiteľstvo prečo neakceptuje našu zmluvu.  

Michal Greňa  uviedol, že sa odpredalo pánovi Vitkovi, zamenilo pani Mačkayovej. Ja 

nestojím na ornej pôde,  chcem len cestu. Tam sa s tým nebude nič robiť.   

Peter Kundis podotkol, že k tomu nájmu došlo, aby ste tí čo tam stojíte, názor bol taký, aby  

najprv vy ste odkúpili protiľahlé pozemky a vymenili s obcou.  

Michal Greňa odpovedal, že on nie je vlastníkom ornej pôdy oproti.  

Pete Kundis podotkol, že bola chyba  bývalého vedenia, že povolili.  

Michal Greňa uviedol, že   sa 30 x pýtal, že či cesta takto bude. Mne to pred domom 

netrebalo, mal som dosť od otca. Bol som nútený to tam zrobiť ku ceste.  

Peter Kundis  podotkol, že sú to chyby na ponaučenie. Ale táto varianta nastala kvôli tomu,  

neprešiel ten návrh odkúpiť tak podľa mňa to nie je najschodnejšie riešenie ten nájom. 

Neviem či to môžeme teraz.   

Mgr. Marián Luha podotkol, že platí nájomná zmluva, ktorú pán Greňa neakceptuje, ale ak 

nebude schválené inak, musí ju akceptovať, alebo bude musieť pozemok uvoľniť. 

Michal Greňa navrhol, že sa môžeme dohodnúť,  že toho roku  zaplatím nájom a potom 

odpredaj.  

Peter Kundis navrhol podať novú žiadosť.  

Ing. Pavol Budaj, PhD. poslanec obecného zastupiteľstva podotkol, že žiadosť je, ale my 

nemôžeme rozhodnúť, lebo nemáme trojpätinovú väčšinu všetkých poslancov potrebných na 

schválenie.  

Michal Greňa podotkol, aby sa zohľadnila aj cena, je to iba cesta, nie stavebný pozemok.  

Pavol Jurčo, poslanec obecného zastupiteľstva,  poznamenal, že ale aké problémy kvôli tomu 

nastali.  

Mgr. Marián Luha informoval, že teraz o tomto bode nie je možné rozhodovať, vzhľadom 

na to, že nie je prítomná trojpätinová väčšina všetkých poslancov, ktorá je potrebná na 

schvaľovanie majetkových vecí ako prípad hodný osobitného zreteľa.  

 

5.2 Návrh na prenájom nehnuteľnosti (prenájom bytu v 8BJ) ako prípad hodný 

osobitného zreteľa – Daniel Herák, Kukučínova 507/28, 059 18  Spišské Bystré  

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 5). 

Mgr. Marián Luha informoval, že tento bod nie je možné schvaľovať vzhľadom na to, že nie 

je prítomná trojpätinová väčšina všetkých poslancov, ktorá je potrebná na schvaľovanie 

majetkových vecí ako prípad hodný osobitného zreteľa.  

 

5.3. Návrh na prenájom nebytového priestoru (prenájom telocvične na šk. r. 2018/2019 

vrátane šatní a sociálnych zariadení) z dôvodu hodného osobitného zreteľa – 

Stolnotenisový oddiel Spišské Bystré, IČO: 50048660 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 6). 
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Mgr. Marián Luha informoval, že tento bod nie je možné schvaľovať vzhľadom na to, že nie 

je prítomná trojpätinová väčšina všetkých poslancov, ktorá je potrebná na schvaľovanie 

majetkových vecí ako prípad hodný osobitného zreteľa.  

 

5.4. Návrh na prenájom nebytového priestoru (prenájom telocvične na šk. r. 2018/2019 

vrátane šatní a sociálnych zariadení) z dôvodu hodného osobitného zreteľa – 

Telovýchovná jednota „Družstevník“ Spišské Bystré, IČO: 31949827 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 7). 

Mgr. Marián Luha informoval, že tento bod nie je možné schvaľovať vzhľadom na to, že nie 

je prítomná trojpätinová väčšina všetkých poslancov, ktorá je potrebná na schvaľovanie 

majetkových vecí ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

 

5.5. Návrh na prenájom nebytového priestoru (prenájom telocvične na šk. r. 2018/2019 

vrátane šatní a sociálnych zariadení) z dôvodu hodného osobitného zreteľa – 

Dobrovoľný hasičský zbor Spišské Bystré, IČO: 37789341 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 8). 

Mgr. Marián Luha informoval, že tento bod nie je možné schvaľovať vzhľadom na to, že nie 

je prítomná trojpätinová väčšina všetkých poslancov, ktorá je potrebná na schvaľovanie 

majetkových vecí ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

 

5.6. Návrh na prerokovanie žiadosti Márie K. vo veci zistenia záujmu o kúpu 

nehnuteľností  

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 9). 

Mgr. Marián Luha  informoval o doručenom liste vlastníčky pozemkov v katastri obce, ide 

o pozemky aj pod  komunikáciami, keď si pamätáte, v minulosti sme podobnú žiadosť iného 

vlastníka už prejednávali, odpovedali sme, že na pozemky pod cestami je  verejnoprospešný 

záujem a toho času obec nemá financie na odkúpenie, ale samozrejme je to na vás ako 

rozhodnete, žiadateľka to adresovala obecnému zastupiteľstvu.  

Ing. Pavol Budaj, PhD.   uviedol, že to by sa spustil domino efekt,  treba odpísať obecné 

zastupiteľstvo neodporúča odpredaj.  

Ing. Kristína Horáková informovala, že žiadosť išla aj do komisie, zatiaľ nemáme výstup 

z komisie. 

 

Hlasovanie za predložený návrh neodkupovania pozemkov: 
 Ing. 

Kamila 

Vilimová  

Peter 

Kundis 

Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Pavol 

Jurčo 

MUDr. 

Jana 

Kováčová 

Gajanová 

Za: X X X X X 

Proti:      

Zdržal 

sa:  

     

 

Obecné zastupiteľstvo  v Spišskom  Bystrom  

 

neodporúča 
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Odkúpenie spoluvlastníckeho podielu na pozemkoch par. č. 864/21, 846/101, 846/102, 

846/103, 3808, 1789, 864/11 v k.ú. Spišské Bystré.  

 

5.7. Žiadosť o navýšenie rozpočtu – originálne kompetencie – školský klub detí 

Mgr. Marián Luha informoval, členovia rady školy vedia o čom tá žiadosť je, bol som 

osobne na rade školy,  dodnes dňa neviem či rada školy to schválila. Z celého som pochopil 

jedine to, že v prípade neodsúhlasenia finančných prostriedkov bude o jednu pracovníčku 

v školskom klube menej.  Ak im žiadané financie neschválite budú  musieť jednu pracovníčku 

prepustiť.   

Ing. Kamila Vilimová, poslankyňa obecného zastupiteľstva uviedla, že  to by ma zaujímalo, 

ak sa otvorilo tretie oddelenie, mohlo sa rátať, že na určitú dobu. 

Mgr. Marián Luha  podotkol, že ona to mala tak ošetrené, neviem čo s ňou. 

Ing. Kamila Vilimová  u mňa vystáva teraz otázka, my sme na školský klub, keď sme 

schvaľovali rozpočet, tak sme dali prostriedky na 3 oddelenia do augusta, takže by to bolo 

logické od septembra  do konca roka. Nechápem  prečo sa tá tretia pracovníčka financovala 

z nejakého iného, keď tam boli tie prostriedky.  

Mgr. Marián Luha podotkol, že aj on by to chcel vedieť, čo ešte ušetrila, 2 400 eur  

presunula na strechu telocvične.  

Ing. Kamila Vilimová  podotkla, že školský klub sú originály, ako mohli ísť na strechu na 

prenesené.  

MUDr. Jana Kováčová Gajanová, poslankyňa obecného zastupiteľstva podotkla, že nevie 

ako to je, ale  tretí oddiel  tam fungoval. Ja som to podporila, že aj vzhľadom na to, že detí 

pribúda aj   z Hranovnice, je znovu prihlásených  78 detí  na nový školský rok, čo je nereálne, 

oni sú umiestnení  v triedach, tá trieda je polovica z tohto tu, a keď v takýchto dvoch triedach 

sa má tlačiť 78 detí tak ja som tam svoje dieťa nedokázala dať, lebo bolo mi ho ľúto.   Bavili 

sme sa aj na rade školy o tom, že by mal mať školský klub samostatné priestory, na čo 

nemáme kapacitu, ja za to som a  podporím ten tretí oddiel aj z hygienického dôvodu,  má 

význam ten tretí oddiel aj napriek tomu, že tam vznikli tie machinácie.  

Mgr. Marián Luha podotkol, že zrejme nezmeníme tú komunikáciu s pani riaditeľkou, 

počuli ste na rade školy, ja  som vyčerpal všetky  možnosti.  

Pavol Jurčo podotkol, že je to chaos nad chaos.  

Ing. Kamila Vilimová uviedla, že by sa v tom smere mohla navrhnúť do plánu kontroly 

činnosti kontrolórke hlbšia kontrola.   

MUDr. Jana Kováčová Gajanová  navrhuje schváliť a podmienka pracovníčka na dobu 

určitú.  

Ing. Pavol Budaj, PhD.  uviedol, že v pláne rozvoja obce máme podporovanie mládeže 

a školstva, on sa prikloní k tým, čo tam majú osobné väzby, zaujala ma ešte jedna vec  tam je 

vyčíslenie na mesiac, v školstve môžeme prijať  na základe výberového  konania, 

Ing. Kamila Vilimová  uviedla, že je to pri vedúcich zamestnancoch, pri nich nie. 

Ing. Pavol Budaj PhD.  v tom prípade mi prišlo, že či nerobíme hlúposť, keďže chceme 

nového človeka a už vieme kto to bude. Dám na stanovisko príslušných odborných ľudí, nie 

je tu predseda komisie, možno by jeho stanovisko bolo tiež.  
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Peter Kundis                    Ing. Kamila Vilimová 

 

Hlasovanie za zapracovanie do rozpočtu  sumu 4 376 eur s podmienkou do konca 

kalendárneho roka: 
 Ing. 

Kamila 

Vilimová  

Peter 

Kundis 

Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Pavol 

Jurčo 

MUDr. 

Jana 

Kováčová 

Gajanová 

Za: X X X X X 

Proti:      

Zdržal 

sa:  

     

 

Obecné zastupiteľstvo  v Spišskom  Bystrom  

 

odporúča 

 

vyhovieť žiadosti o navýšenie rozpočtu – originálne kompetencie – školský klub detí a 

zapracovať sumu  vo výške 4 376,00 € do rozpočtu do konca  tohto kalendárneho roka (t.j. 

mzda za 4 mesiace) 

 

K bodu 6. Návrh na schválenie Dodatku č. 1 k Zásadám prenájmu nebytových 

priestorov a stanovenie minimálnych cien za prenájom nebytových priestorov 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 10). 

Ing. Kristína  Horáková uviedla, že aj v nadväznosti na nasledujúci bod som pripravila tento 

dodatok, nakoľko v schválených zásadách  sme mali prenájmy podľa budov vo vlastníctve  

obce, bola tam budova bývalého kina a to nebytový  priestor 50 € na deň.  Vychádzalo to 

z toho, ako sme v praxi poskytovali tento priestor, prišli na jeden deň, nejaká  predajná akcia a 

vzhľadom na tieto existujúce skúsenosti  boli spracované zásady. Vzhľadom na to,  že ten 

priestor celkovo je dlhšie nevyužívaný, vieme, že ešte minulý  rok tam bola pani Hrdličková, 

potom na základe verejnej obchodnej súťaže získala iný priestor, ten odstúpila a nechala tak, 

ani ho nezačala užívať. V podstate je už niekoľko mesiacov  prázdny a je potrebné ho 

nejakým spôsobom obsadiť, aby tá budova naďalej nechátrala aj tým, že sa neužíva. 

V ďalšom bode je pripravená verejná obchodná súťaž  v zmysle zákona, a preto som 

pripravila tento dodatok, kde som vlastne rozdelila prenájom už na dve alternatívy  a to na 

krátkodobý a dlhodobý prenájom. Nechala som tam vlastne tú sumu, ako bola na krátkodobý, 

to je  tých 50 € a dlhodobý som dala taký ako máme v ostatných priestoroch, to je 16,43 € ako 

bolo doteraz.  

Ing. Pavol Budaj, PhD. podotkol, že je tu teraz  problém,  dva roky  čo sme diskutovali 

koľko priestorov obec ešte má a čo ho čaká, Janka Kováčová Gajanová má tu jeden dobrý 

zámer do budúcna, potom  nákupné centrum, trhové centrum, ľadová plocha prípadná,  ono je 

návrh dobrý dlhodobo keby to niekto zobral, len treba  nájsť kvačku  nejakú, aby sme 

neblokovali pre vás čo tu budete do budúcna  rokovať, že si potom niekto prenajme nejaký 

priestor dlhodobo a v ďalšom  volebnom období  v tejto budove na tomto pozemku sa spraví  

nejaká  strategická obecná budova. Naozaj už hlavne tie sociálne veci to je tragédia, čo sa ide 

diať v tomto štáte, tu už vlastne ani nie je, kde sa rozvíjať.  Ja podporujem toto, čo pani 

prednostka spravila, len trebalo by  nájsť nejakú kvačku, aby sme nezablokovali budúce 

zastupiteľstvo  v tom, že budú chcieť tam robiť strategickú investíciu nejakú, aby sa to dalo.  



Obec  Spišské Bystré 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

__________________________________________________________________________ 
 
 

 
10 

Overovatelia:   
Peter Kundis                    Ing. Kamila Vilimová 

 

Mgr. Marián Luha uviedol, že pôjde o štandardnú výpovednú lehotu.  

Ing. Kristína Horáková  podotkla, že trochu predbiehame, lebo v tých obchodných 

podmienkach,  ktoré som pre Vás pripravila, tak tam dobu nájmu som dala  neurčitú s 

výpovednou lehotou tri mesiace. To by sa zakotvilo v zmluve a ak príde taký zámer ako 

hovoríte, dáme výpoveď,  uplynie trojmesačná výpovedná lehota, nájom skončí a môžeme 

realizovať čo chceme, takto by sme to do zmluvy aj zakomponovali. 

Ing. Pavol Buda, PhD.  uviedol, že ak to tak bude, tak dobre, stále mám  pred očami ten náš 

územný plán, ktorý naši predchodcovia schválili a na tom územnom pláne sa ihrisko 

nenachádzalo tam, kde malo byť a z toho bude problém aj v ďalšom období, len ako poučenie 

pre nás, aby sme nerobili závery také, ktoré potom zablokujú rozvoj ďalej.  

Mgr. Marián Luha podotkol, že  bude to  ošetrené, nemáme sa čoho obávať.  

 

Hlasovanie za predložený návrh: 
 Ing. 

Kamila 

Vilimová  

Peter 

Kundis 

Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Pavol 

Jurčo 

MUDr. 

Jana 

Kováčová 

Gajanová 

Za: X X X X X 

Proti:      

Zdržal 

sa:  

     

 

Obecné zastupiteľstvo  v Spišskom  Bystrom  

 

schvaľuje  

 

Dodatok č. 1 k Zásadám prenájmu  nebytových priestorov a stanovenie minimálnych cien za 

prenájom nebytových priestorov podľa prílohy č. 1 

 

K bodu 7. Návrh na schválenie prenájmu nebytového priestoru – prízemia budovy súp.  

č. 101 formou obchodnej verejnej súťaže a návrh na schválenie podmienok obchodnej 

verejnej súťaže 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 11). 

Ing. Kristína Horáková informovala, že  sme už robili jednu takúto súťaž touto formou, to 

hodnotenie som dala 80 bodov cene a 20 bodov za poskytované služby, každý člen komisie 

potom si zostaví poradie a alikvotne počtu ponúk sa  pridelí počet bodov, spočíta sa to a 

vyhodnotí, bude zriadená komisia pánom starostom, ktorá bude otvárať ponuky a následne 

vyhodnocovať. Tie všetky podmienky tam sú definované, ak chcete niečo zmeniť, môžete, 

nakoľko sú to podmienky, ktoré vy schvaľujete, vyvesí sa to po schválení minimálne na  15 

dní pred  termínom predloženia ponúk. Musí to v zmysle zákona tých 15 dní visieť.  

Ing. Pavol Budaj, PhD. chcem sa spýtať v tých ukazovateľoch, ktoré sú pre to rozhodovanie,  

máte tam aj váhu jednotlivých ukazovateľov. 

Ing. Kristína Horáková  odpovedala, 80 bodov je cenová ponuka a 20 bodov poskytované 

služby.  

Ing. Pavol Budaj, PhD.  podotkol, že atraktivita služieb, účel by možno mal byť posilnený. 
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Mgr. Marián Luha  podotkol, že účel pre variabilitu pre komisiu, čo bude kto podporovať, 

môže nastať väčší  boj. 

Ing. Pavol Budaj, PhD.  uviedol, že keď je tam 20 bodov  už rozhodne  len cena, tých 20 je 

dosť málo, aby to prebilo. Je to dosť  veľký nepomer. 

Mgr. Marián Luha  vyzval pána poslanca na návrh.  

Ing. Pavol Budaj, PhD.  navrhol, že by možno tri ukazovatele mohli byť.  

Ing. Kristína Horáková  sa informovala, čo by bol ten tretí ukazovateľ. 

Peter Kundis podotkol, že  v takýchto  prípadoch treba viacčlennú komisiu, aby to bolo 

objektívne.  

Mgr. Marián Luha uviedol, že môžete byť všetci poslanci. 

Peter Kundis  podotkol, že môžu pretlačiť ten účel. 

Ing. Pavol Budaj, PhD.  uviedol, že je tam ešte aj bodovanie, bude tam aj sila bodov. To nie 

je len tak. 

Peter Kundis  podotkol, aby neboli pri výbere  2-3, ale aby bolo ich viac.  

Ing. Pavol Budaj, PhD. uviedol, že rozdiel v tých peniazoch nebude veľký. 

Mgr Marián Luha  podotkol, že keď niekto bude  mať o to záujem, tak dá viac, uvidíme či 

sa niekto vôbec nájde.  

Ing. Pavol Budaj navrhuje  na ten účel aspoň 40  a cena 60.   

 

Hlasovanie za pozmeňujúci návrh pána poslanca Ing. Pavla Budaja, PhD. so zmenou 

v kritériách vyhodnotenia  : 
 Ing. 

Kamila 

Vilimová  

Peter 

Kundis 

Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Pavol 

Jurčo 

MUDr. 

Jana 

Kováčová 

Gajanová 

Za: X  X  X 

Proti:    X  

Zdržal 

sa:  

 X    

 

Obecné zastupiteľstvo  v Spišskom  Bystrom  

 

schvaľuje 

 

A) v súlade s § 9 ods. 2 písm. a) v spojení s § 9a ods. 9 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov prenájom nehnuteľnosti – nebytových priestorov na 

prízemí (okrem komunikačného priestoru, ktorý je spoločný priestor) v budove súp. č. 101 na 

pozemku parc. č. 484/1 k.ú. Spišské Bystré na ulici SNP v Spišskom Bystrom  obchodnou 

verejnou súťažou podľa ustanovení § 281 až § 288 Obchodného zákonníka 

 

B)  v súlade s § 9 ods. 2 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov podmienky obchodnej verejnej súťaže, ktoré tvoria prílohu č. 1 uznesenia 
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Príloha č. 1: 

Obec Spišské Bystré 

Michalská 394, 059 18  Spišské Bystré 

(ďalej len „vyhlasovateľ“) 

 

vyhlasuje 

 

v súlade s § 9a zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

obchodnú verejnú súťaž (ďalej len „súťaž“) podľa ustanovení § 281 až 288 Obchodného 

zákonníka a vyzýva na podanie návrhov na uzatvorenie zmluvy o nájme nebytových 

priestorov na prízemí v budove súp. č. 101 na ulici SNP v Spišskom Bystrom. 

 

Vyhlasovateľ súťaže: Obec Spišské Bystré  

sídlo: Michalská 394, 059 18  Spišské Bystré 

IČO: 00326542 

 

Predmet nájmu na základe súťaže: nebytové priestory na prízemí o ploche 204 m
2
 v budove 

súp. č. 101 na pozemku parc. č. 484/1 k.ú. Spišské Bystré na ulici SNP v Spišskom Bystrom  

vo vlastníctve vyhlasovateľa.  

 

Účel nájmu: prevádzka služieb prístupných širokej verejnosti so zameraním na propagáciu 

kultúrnych, spoločenských alebo historických hodnôt s vylúčením prevádzkovania výherných 

hracích automatov, stávkových kancelárií, pohostinských zariadení a činností ohrozujúcich 

mravnosť. 

 

Minimálny nájom:   16,43 eur / m
2
  / rok  

Okrem nájomného bude budúci nájomca platiť aj za prevádzkové náklady spojené s užívaním 

nebytového priestoru. 

    
Doba nájmu: Doba neurčitá, výpovedná lehota 3 mesiace 

Splatnosť nájomného: mesačne do 10. dňa v danom mesiaci  

 

Podmienky súťaže: 

1. Návrh musí obsahovať tieto náležitosti: 

- u fyzickej osoby meno a priezvisko, rodné priezvisko, trvalé bydlisko, podpis fyzickej 

osoby, telefonický kontakt 

- u právnickej osoby alebo fyzickej osoby podnikateľa obchodné meno, sídlo alebo miesto 

podnikania, právnu formu právnickej osoby, IČO, meno a priezvisko a podpis oprávnenej  

osoby konať jej menom, aktuálny výpis z obchodného registra, prípadne iného registra nie 

staršie ako 3 mesiace, telefonický kontakt, čestné vyhlásenie, že nebol na jeho majetok 

vyhlásený konkurz, počas súťaže neboli proti nemu začaté konkurzné alebo vyrovnávacie 

konanie, nebol proti nemu pre nedostatok majetku zamietnutý návrh na vyhlásenie konkurzu, 

- špecifikáciu nebytového priestoru – predmet nájmu 

- predmet nájmu bude v súlade so živnosťou alebo predmetom podnikania 
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- číselné a slovné vyjadrenie navrhovaného nájomného, ktoré nesmie byť nižšie ako 

minimálne nájomné stanovené týmito podmienkami 

- popis využitia priestoru počas nájmu 

- označenie bankového spojenia, číslo účtu, z ktorého bude hradené nájomné 

- čestné vyhlásenie navrhovateľa, že má vysporiadané všetky záväzky voči vyhlasovateľovi 

súťaže  

2. Súťažné návrhy a doklady musia byť písomné a vyhotovené v slovenskom jazyku. 

3. Predložený návrh je možné meniť a dopĺňať po uplynutí termínu stanoveného 

podmienkami súťaže na predkladanie návrhov len na základe výzvy vyhlasovateľa a v ním 

stanovenej lehote. 

4. Návrhy, ktorých obsah nebude zodpovedať podmienkam súťaže, nebudú do súťaže 

zaradené. Predložené návrhy nemôžu obsahovať alternatívne návrhy. 

5. Termín na oznámenie prijatia návrhu a výzva na uzatvorenie nájomnej zmluvy  je do 30 dní 

od vyhlásenia výsledkov súťaže.  

6. V prípade, že do 10 dní od vyzvania na uzatvorenie zmluvy víťaz súťaže neuzatvorí 

nájomnú zmluvu v zmysle podaného návrhu, stráca nárok na uzatvorenie nájomnej zmluvy 

a vyzvaný na uzatvorenie zmluvy bude ďalší v poradí určenom komisiou.  

7. Náklady spojené s účasťou v súťaži vyhlasovateľ navrhovateľom nehradí. 

8. Pri uzatváraní nájomnej zmluvy sa bude vyhlasovateľ riadiť podmienkami súťaže 

a ustanoveniami Občianskeho zákonníka. 

9. Súťaž je platná, ak sa na nej zúčastní najmenej jeden navrhovateľ, ktorý splnil podmienky 

súťaže. 

 

Spôsob a miesto predkladania návrhov: 

Písomné súťažné návrhy spolu s dokladmi, ktoré budú súčasťou návrhu je potrebné doručiť 

v zalepenej obálke, na ktorej bude uvedené: 

- presná a úplná adresa odosielateľa – navrhovateľa 

- heslo „Obchodná verejná súťaž – budova súp. č. 101“ 

- označenie „neotvárať“ 

- adresa príjemcu: Obecný úrad, Michalská 394, 059 18  Spišské Bystré 

 

Termín predkladania návrhov: do 20.07.2018  do  14.00 hod. 

 

Vyhodnotenie návrhov: 

1. Došlé návrhy budú označené podacím číslom, dátumom a hodinou doručenia, zalepené 

ostanú do doby otvárania návrhov. 

2. Na otváranie a vyhodnotenie súťažných návrhov bude starostom obce menovaná najmenej 

trojčlenná komisia. Účasť navrhovateľov pri otváraní, čítaní a vyhodnotení súťažných 

návrhov je vylúčená. 

3. Návrhy doručené po uplynutí lehoty na predkladanie súťažných návrhov sa otvárať nebudú. 

Návrh, v ktorom nebude splnená niektorá z podmienok súťaže, nebude do súťaže zaradený. 

4. O otváraní obálok a vyhodnotení súťaže sa spíše protokol, do ktorého sa uvedú mená 

a sídla navrhovateľov, či návrhy obsahujú všetky požadované náležitosti, ponúkané ceny, 

spôsob hodnotenia a výsledok hodnotenia. Členovia komisie vyhlásia poradie návrhov 

a podpíšu protokol. 
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Zo súťaže sa vylučujú: 

- súťažné návrhy, ktoré neobsahujú všetky požadované údaje uvedené v podmienkach súťaže 

- súťažné návrhy navrhovateľov, na majetok ktorých bol vyhlásený konkurz, počas súťaže 

začaté konkurzné alebo vyrovnávacie konanie, bol proti navrhovateľovi pre nedostatok 

majetku zamietnutý návrh na vyhlásenie konkurzu 

- návrhy navrhovateľov, ktorí majú akékoľvek podlžnosti voči vyhlasovateľovi súťaže. 

 

 

Kritéria na vyhodnotenie súťažných návrhov: 

Kritériami vyhodnotenia súťažných návrhov, ktoré budú spĺňať súťažné podmienky, sú: 

a) cenová ponuka                                                                                                       60 bodov 

Návrh s najlepšou hodnotou kritéria získava najvyšší počet bodov, ostatné návrhy získavajú 

počet bodov úmerne k hodnote kritéria (aritmeticky prepočítané).  

 

b) poskytované služby                                                                                              40 bodov        

Každý člen komisie na vyhodnotenie súťaže zostaví svoje poradie návrhov podľa vhodnosti 

účelu, pričom najvhodnejšej ponuke pridelí najvyšší počet bodov, ostatným v poradí pridelí 

počet bodov v závislosti na počte návrhov (pri dvoch návrhoch prvý v poradí má 40 bodov, 

druhý v poradí má 20 bodov)  

 

Výsledný počet bodov je súčet bodov za kritérium a) a súčtu bodov za všetkých členov 

komisie za kritérium b).  

Komisia pre vyhodnotenie vyhodnotí súťažné návrhy podľa uvedených kritérií a určí konečné 

poradie navrhovateľov. 

V prípade rovnakého počtu bodov na prvom mieste si vyhlasovateľ môže uplatniť právo 

vyzvať najúspešnejších navrhovateľov na užšiu súťaž - na doplnenie návrhu za účelom 

dosiahnutia výhodnejšej ponuky, ak si vyhlasovateľ toto právo neuplatní, rozhodne sa 

hlasovaním členov komisie.  

Komisia na vyhodnotenie súťaže môže spôsob vyhodnotenia prispôsobiť a upraviť pred 

otváraním obálok so súťažnými návrhmi. Spôsob hodnotenia musí byť uvedený v zápisnici 

z vyhodnotenia súťažných návrhov. 

 

Termín a spôsob vyhlásenia výsledkov súťaže: 

Vyhlasovateľ vyhlási výsledky súťaže na webovom sídle vyhlasovateľa do 15 dní po termíne 

na doručenie návrhov. Zároveň v tej istej lehote podaním na pošte oznámi výsledok súťaže 

písomne každému účastníkovi súťaže.  

 

Obhliadka nehnuteľnosti: 

Obhliadku priestorov je možné dohodnúť na tel. č.: 052/779 21 97, 0902 919 740 

 

Práva vyhradené vyhlasovateľom súťaže: 

Vyhlasovateľ súťaže si vyhradzuje právo: 

a) odmietnuť všetky predložené návrhy a ukončiť súťaž ako neúspešnú bez výberu návrhu 

b) meniť uverejnené podmienky súťaže 
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c) zrušiť súťaž bez uvedenia dôvodu 

d) pri formálnych nedostatkoch návrhu, ktoré nemenia jeho obsah, vyzvať navrhovateľa na 

doplnenie a vykonanie opravy 

e) vyzvať navrhovateľov alebo niektorých z nich na doplnenie návrhu za účelom dosiahnutia 

výhodnejšej ponuky (užšia súťaž) 

f) predĺžiť lehotu na vyhlásenie výsledku. 

 

V Spišskom Bystrom dňa .............................. 

 

 

                                                                                            Mgr. Marián Luha 

                                                                                                 starosta obce 

Vyvesené: .......................... 

 

Zvesené:    ..........................  

 

K bodu 8. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Spišské Bystré na 

II. polrok 2018 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 12). 

Mgr. Marián Luha informoval, že pani kontrolórka sa ospravedlnila, pretože je chorá. Bola 

tu na vyhodnotení kontroly pokladne minulý utorok. Vyzval prítomných na diskusiu. Bez 

námietok a pripomienok.  

 

Hlasovanie za predložený návrh: 
 Ing. 

Kamila 

Vilimová  

Peter 

Kundis 

Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Pavol 

Jurčo 

MUDr. 

Jana 

Kováčová 

Gajanová 

Za: X X X X X 

Proti:      

Zdržal 

sa:  

     

 

Obecné zastupiteľstvo  v Spišskom  Bystrom  

  

A) schvaľuje 

Plán  kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Spišské Bystré na II. polrok 2018 

B) poveruje 

hlavného kontrolóra obce vykonaním kontroly 

K bodu 9. Správa z vykonanej kontroly hlavného kontrolóra obce k Záverečnému účtu 

Obce za rok 2017 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 13). 
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Mgr. Marián Luha  informoval o závere z kontroly, odporúčala len spracovať interný 

predpis, ktorým stanovíme maximálnu dennú hotovosť v pokladni.  Držíme sumu len 

v minimálnej miere a pani Havašová ma vysiela pravidelne do banky. Navrhuje pani 

kontrolóra to mať podchytené písomne, tak to pripravíme, možno je to aj do budúcna 

k niečomu  dobré. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré  

 

berie na vedomie 

Správu  z vykonanej následnej kontroly – Kontrola pokladničnej hotovosti a pokladničných 

operácií obce Spišské Bystré 

 

K bodu 10. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra  obce k Záverečnému účtu Obce za 

rok 2017 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 14). 

Mgr. Marián Luha informoval, že kontrolórka zaslala stanovisko dodatočne, nadväzovalo to 

na audit, ktorý vykonávala pani Ing. Cibulová, ako každoročne.  

Ing. Pavol Budaj, PhD. podotkol, že mňa zaujala jedna poznámka, že rozpočet obce bol 

schválený  obecným zastupiteľstvom  9.12.2017 a rozpočet bol zmenený 17 krát.  

Ingrid Stachová ekonómka obecného úradu odpovedala, že sa to stále uvádza, ide 

o rozpočtové opatrenia.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré  

 

berie na vedomie 

 

Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu Záverečného účtu Obce Spišské 

Bystré za rok 2017. 

 

K bodu 11. Návrh na prerokovanie Záverečného účtu Obce Spišské Bystré a rozpočtové 

hospodárenie za rok 2017 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 15). 

Ing. Pavol Budaj, PhD. opýtal sa jednu otázku, je tam  taká veta, že z toho prebytku vylučujú 

sa nevyčerpané prostriedky atď. Ja by som toto chcel vysvetliť, lebo som tomu celkom 

neporozumel.  

Ingrid Stachová odpovedala je to podľa zákona o rozpočtových pravidlách a  tie  veci, ktoré 

sú nespotrebované,  napr. dostali sme peniaze na telocvičňu, tie peniaze reálne prišli, ale sa 

neminuli, ja ich z prebytku musím vylúčiť a v tomto roku ich prenesieme do rozpočtu v rámci 

príjmových finančných operácií.  Tak isto to je s prenesenými kompetenciami školy, ktoré sú 

tam zvyšné, napr. dopravné, oni sa tiež nevyčerpali, oni reálne sú,  ale ja ich nemôžem 

zahrnúť.  

Ing. Pavol Budaj, PhD.   uviedol, takže pre rok 2019 sa oni automaticky presunú ako príjem. 

Dobre, stačí na vysvetlenie. A ešte druhá otázka, keď sme tu začínali pred tromi rokmi tak 

sme mali nejaký zdroj prvotný okolo 400 tis. Každý rok sa šporí  aj s ohľadom na to, že sme 
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možno šporili na tú veľkú investíciu, tak by ma zaujímalo ku koncu roku 2017, koľko je 

reálny keš využiteľný.    

Ingrid Stachová  odpovedala 1 mil. 225 tis.  stav k poslednému dňu v roku 2017. 

Mgr. Marián Luha sa spýtal či  má niekto niečo k bodu,  prebytok sa presunie  do 

rezervného  fondu. 

Ing. Kristína Horáková informovala, že  stanovisko audítorky je priložené.  

 

Hlasovanie za predložený návrh: 
 Ing. 

Kamila 

Vilimová  

Peter 

Kundis 

Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Pavol 

Jurčo 

MUDr. 

Jana 

Kováčová 

Gajanová 

Za: X X X X X 

Proti:      

Zdržal 

sa:  

     

 

Obecné zastupiteľstvo  v Spišskom Bystrom 

A) berie na vedomie  

správu audítora za rok 2017  

B) schvaľuje  

a) Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad 

b) použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu zákonného rezervného fondu 

vo výške 324 505,06 EUR 

 

K bodu 12. Návrh na určenie rozsahu výkonu funkcie starostu Obce Spišské Bystré na 

nové volebné obdobie r. 2018 - 2022 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 16). 

Ing.  Kristína Horáková informovala, že  dávame to už teraz, možno sa zdá že je to skoro, 

máme stanovené lehoty,  súvisí to s ďalšími dvomi bodmi,  sú stanovené rôzne lehoty pred 

voľbami,  ako musia byť schválené, je tam 60 i 90 dní a ďalšie rokovanie máme naplánované 

v septembri a to by sme nestíhali, nakoľko voľby budú buď  3. 11.  alebo 10.11. Keďže termín 

volieb ešte nie je vyhlásený, ťažko sa nám „hýbe“, tak radšej sme to pripravili  už teraz na 

rokovanie, že to máme schválené.  

 

Hlasovanie za predložený návrh: 
 Ing. 

Kamila 

Vilimo

vá  

Peter 

Kundis 

Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Pavol 

Jurčo 

MUDr. 

Jana 

Kováčová 

Gajanová 

Za: X X X X X 

Proti:      

Zdržal      
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sa:  

 

Obecné zastupiteľstvo  v Spišskom Bystrom 

určuje 

v súlade s § 11 ods. 4 písm. i) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov    výkon    funkcie    starostu    Obce    Spišské    Bystré v novom volebnom období 

r. 2018 – 2022 v celom rozsahu, t.z. v plnom rozsahu, na plný úväzok, t.j. 100 %. 

 

K bodu 13. Návrh na určenie volebných obvodov v Obci Spišské Bystré pre voľby 

poslancov do obecného zastupiteľstva pre volebné obdobie 2018 - 2022 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 17). 

 

Hlasovanie za predložený návrh: 
 Ing. 

Kamila 

Vilimová  

Peter 

Kundis 

Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Pavol 

Jurčo 

MUDr. 

Jana 

Kováčová 

Gajanová 

Za: X X X X X 

Proti:      

Zdržal 

sa:  

     

 

Obecné zastupiteľstvo  v Spišskom Bystrom 

určuje 

v súlade  s § 166 zákona č. 180/2014 Z.z. o podmienkach výkonu volebného práva a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov pre voľby poslancov do 

obecného zastupiteľstva pre volebné obdobie r. 2018 – 2022  jeden volebný obvod.  

 

K bodu 14. Návrh na určenie počtu poslancov Obce Spišské Bystré na nové volebné 

obdobie r. 2018 - 2022 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 18). 

MUDr. Jana Kováčová Gajanová  navrhla počet poslancov  9. Neboli iné návrhy.  

Hlasovanie za predložený návrh: 
 Ing. 

Kamila 

Vilimová  

Peter 

Kundis 

Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Pavol 

Jurčo 

MUDr. 

Jana 

Kováčová 

Gajanová 

Za: X X X X X 

Proti:      

Zdržal 

sa:  
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Obecné zastupiteľstvo  v Spišskom Bystrom 

určuje 

v súlade s § 11 ods. 3 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov   počet   poslancov obce Spišské Bystré v novom volebnom období r. 2018 – 2022: 

9 poslancov. 

 

K bodu 15. Návrh na zrušenie uznesenia č. 27/2017/9/bod 10.5 a návrh na schválenie 

prenájmu pozemku za účelom vybudovania zberného dvora 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 19). 

Ing. Kristína Horáková informovala, že  27.10.2017 ste schvaľovali  prenájom od urbariátu 

za účelom vybudovania kompostárne,  vtedy sme uvažovali,  že ideme do výzvy ma 

kompostáreň, potom v decembri  vyšla výzva, kde sa nám javí lepšie vybudovať  zberný dvor, 

kde poriešime toho viac, ostávame na tom istom pozemku, pripravila som uznesenie, kde  

rušíte účel prenájmu na kompostáreň a schvaľujete  účel zberný dvor.  

Mgr. Marián Luha  informoval, že vo výzve je tiež biologicky rozložiteľný odpad.  

Súčasťou zberného dvora bude aj uloženie biologicky rozložiteľného odpadu. Podmienky boli 

skoro rovnaké, vtedy bolo jednoúčelové a teraz viacúčelové, zdala sa mi lepšia využiteľnosť.  

MUDr. Jana Kováčová Gajanová  sa informovala, či prevádzkovateľ ostáva tak ako to bolo.  

Ing. Kristína Horáková odpovedala, že zberný dvor bude vo vlastníctve obce.  

Ing. Kamila Vilimová sa informovala či  je predpoklad, že urbariát  bude  s tou nájomnou 

zmluvou súhlasiť,  keď vlastne ani doteraz nereagovali a nebola podpísaná tá nájomná 

zmluva.  

Mgr. Marián Luha odpovedal, s nimi sme mali predrokované,  že súhlasia,  bol som na 

výbore urbariátu, súhlasili s tým, že sú nám teraz nápomocní čo sa týka územného konania, 

všetko podpisujú,  s vyňatím pôdy na stavbu súhlasia atď. a predpokladám, že  v tom závere 

necúvnu a podpíšu, zatiaľ spolupracovali, mechanizmy sú už  vysúťažené  bolo to aj v EKS  

a dnes cez EKS vysúťažili aj veľkoobjemové  kontajnery,  návrh je pekný, môžeme to 

preposlať  ako to vyzerá čo sa týka projektovej dokumentácie, aby to len slúžilo potom 

svojmu účelu.  

 

Hlasovanie za predložený návrh: 
 Ing. 

Kamila 

Vilimová  

Peter 

Kundis 

Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Pavol 

Jurčo 

MUDr. 

Jana 

Kováčová 

Gajanová 

Za: X X X X X 

Proti:      

Zdržal 

sa:  

     

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom  Bystrom   

 

A) ruší   
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Uznesenie č. 27/2017/9/bod 10.5, ktorým bol schválený prenájom pozemku reg. KN „C“ parc. 

č. 4318/1 v k.ú. Spišské Bystré evidovaného na Liste vlastníctva č. 2181 v rámci Spoločnej 

nehnuteľnosti podľa zákona č. 97/2013 Z.z. o pozemkových spoločenstvách v znení 

neskorších predpisov v spoluvlastníctve podielnikov združených v spoločenstve Urbariát – 

pozemkové spoločenstvo Spišské Bystré, SNP 134, Spišské Bystré IČO: 17150981 

v prospech Obce Spišské Bystré za účelom vybudovania kompostárne o výmere max. 750 m
2
 

za cenu max.   1,-- eur/m
2
/rok. 

 

B) schvaľuje  

 

prenájom pozemku reg. KN „C“ parc. č. 4318/17 odčleneného z pozemku parc. č. 4318/1 

v k.ú. Spišské Bystré evidovaného na Liste vlastníctva č. 2181 v rámci Spoločnej 

nehnuteľnosti podľa zákona č. 97/2013 Z.z. o pozemkových spoločenstvách v znení 

neskorších predpisov v spoluvlastníctve podielnikov združených v spoločenstve Urbariát – 

pozemkové spoločenstvo Spišské Bystré, SNP 134, Spišské Bystré IČO: 17150981 

v prospech Obce Spišské Bystré za účelom vybudovania zberného dvora o výmere 750 m
2
 za 

cenu max. 1,-- eur/m
2
/rok. 

  

K bodu 16. Návrh na schválenie spolufinancovania vo výške 5 % na podporu triedeného 

zberu komunálnych odpadov – zberný dvor  

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 20). 

Ing. Kristína Horáková  spresnila  sumy, dnes bola posledná súťaž na veľkoobjemové  

kontajnery, prvá bola neúspešná, lebo sa  prihlásil  iba 1 záujemca, v zmysle zákona, keď  sa 

prihlásil iba jeden, tak sa musí opakovať súťaž a dnes bolo druhé kolo čo sa týka kontajnerov.  

Výška celkových nákladov na projekt je teda 285 583,81 €,  výška celkových oprávnených 

výdavkov na projekt je 271 304,62 €,  a výška maximálneho celkového spolufinancovania 

projektu v hodnote 14 279,19 €. Tieto uvedené sumy podľa projektovej manažérky takto 

musíte schváliť presne ako sú vysúťažené  s tým, že cena za stavbu 179 683,81  € je cena 

z projektového rozpočtu,  nakoľko výzva umožňuje stavbu súťažiť až po schválení 

a podpísaní zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného príspevku, takže nemusíme to 

súťažiť vopred, pričom tie ostatné veci je možné,  predpokladám, že tá suma sa ešte  upraví po 

súťaži smerom nadol.  

MUDr. Jana Kováčová Gajanová  zadala otázku, super myšlienka, ale vlastne do budúcna 

potom  rátať s tou  prevádzkou, nejaká pracovná sila  alebo máte nejakú myšlienku.  

Mgr.  Marián Luha odpovedal, že sú výzvy cez úrad práce,  musíme s tým rátať, mám 

predstavu  že to vykryjeme cez MOS,  uvidíme čo prinesie život, bude tam traktor, my 

ušetríme aj na zimnej údržbe, budeme si možno postačovať  s vlastnými silami a 

prostriedkami.  

Ing. Kristína Horáková  informovala, že v tej sume spoluúčasti obecných peňazí asi 14 000 

tisíc bude vybudovanie areálu zberného dvora,  bude to oplotené, bude tam spevnená plocha, 

kde budú umiestnené kontajnery a je tam garáž – jeden objekt so štyrmi bránami na 

uskladnenie mechanizmov a väčších nádob, traktor, ktorý vieme využiť aj na zimnú údržbu, 

drvič konárov, čelný  nakladač a vlečka.   
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Mgr. Marián Luha  podotkol, že udržateľnosť projektu je 5 rokov, omnoho menšie obce 

majú mechanizmy a my nie. Vieme mechanizmus  využiť aj na iné aktivity napr. aj akcie 

obce.  

 

Hlasovanie za predložený návrh: 
 Ing. 

Kamila 

Vilimová  

Peter 

Kundis 

Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Pavol 

Jurčo 

MUDr. 

Jana 

Kováčová 

Gajanová 

Za: X X X X X 

Proti:      

Zdržal 

sa:  

     

 

Obecné zastupiteľstvo  v Spišskom  Bystrom  

 

schvaľuje 

 

1. predloženie Žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci výzvy z Operačného 

programu Kvalita životného prostredia, kód výzvy: OPKZP-PO1-SC111-2017-33  na 

realizáciu projektu „Podpora triedeného zberu komunálnych odpadov v obci Spišské Bystré“ 

2. výšku celkových výdavkov na projekt v hodnote 285 583,81 eur  

3. výšku celkových oprávnených výdavkov na projekt v hodnote 271 304,62 eur  

4. výšku maximálneho celkového spolufinancovania projektu v hodnote 14 279,19 eur 

 

K bodu 17. Plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva obce Spišské Bystré na druhý 

polrok 2018 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 21). 

Mgr. Marián Luha  skúste sa pozrieť na tie termíny, je to návrh, snažili sme sa dať termíny 

v súvislosti s voľbami, rozpočtom a pod.  

Ing. Pavol Budaj, PhD.  sa informoval, či sú to piatky. 

Mgr. Marián Luha  odpovedal, áno,  ale nebránime sa ani iným dňom, vždy sa to dá zmeniť, 

aby nemal niekto pocit, že sme ho vylúčili.  

Ing. Pavol Budaj, PhD.  navrhol možno na september zmeniť  na 14.9.2018. 

Ing. Kamila Vilimová  súhlasila s 14.9.2018 o 17:30 h. 

Ing. Kristína Horáková  sa opýtala, či ten druhý termín môže byť tak ako je navrhnutý.  

 

Obecné zastupiteľstvo  v Spišskom  Bystrom  
 

berie na vedomie 

 

Plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva Spišské Bystré na druhý polrok 2018 

 

K bodu  18. Návrh na schválenie prísediaceho na súde 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 22). 
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 Hlasovanie za predložený návrh: 
 Ing. 

Kamila 

Vilimová  

Peter 

Kundis 

Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Pavol 

Jurčo 

MUDr. 

Jana 

Kováčová 

Gajanová 

Za: X X X X X 

Proti:      

Zdržal 

sa:  

     

 

Obecné zastupiteľstvo  v Spišskom  Bystrom  
 

schvaľuje 

 

za    prísediaceho   Okresného  súdu  v Poprade na roky 2018 – 2022  v súlade s ustanovením 

§ 140 ods.  1 zákona č. 385/2000 Z. z. o sudcoch a prísediacich a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov pani Martu Alžbetkinovú, bytom Školská 559, 059 18  Spišské Bystré. 

 

K bodu  19. Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2018 

 

19.1. Rozpočtové opatrenie č. 6/2018 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 23). 

Ingrid  Stachová navrhla doplniť do prvého rozpočtového opatrenia schválené  originálne 

kompetencie tých 4 376 € na školský klub, príjem by bol cez podielové dane, ekonomická 

klasifikácia 111003 a výdaj na originálne.  Na podnet pani kontrolórky by som zmenila návrh 

na uznesenie - schvaľuje bod A čo máte zvýšenie bežných príjmov škola a plus toto čo som 

teraz  rozprávala, ten príspevok z úradu práce by som dala  ako B berie na vedomie. 

Mgr. Marián Luha  informoval, že pani kontrolórka mala výhradu, že sú to štátne peniaze, 

ktoré nám prídu aj odídu a nemôžeme o nich rozhodovať, môžete to zobrať na vedomie. 

Všetko máme v poriadku, ale aby sme tento bod zmenili.  Tiež som čakal na stanovisko pani 

kontrolórky kvôli použitiu rezervného fondu na Kultúrny dom, ktoré chceme zapracovať do 

úpravy rozpočtu,  lebo to musíme mať do konca augusta.  

 

Hlasovanie za predložený návrh: 
 Ing. 

Kamila 

Vilimová  

Peter 

Kundis 

Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Pavol 

Jurčo 

MUDr. 

Jana 

Kováčová 

Gajanová 

Za: X X X X X 

Proti:      

Zdržal 

sa:  

     

 

 

Obecné zastupiteľstvo  v Spišskom  Bystrom  
 

A) schvaľuje 



Obec  Spišské Bystré 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

__________________________________________________________________________ 
 
 

 
23 

Overovatelia:   
Peter Kundis                    Ing. Kamila Vilimová 

 

 

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 6/2018: 

Zvýšenie bežných príjmov v podpoložke rozpočtu: 

223002 – ZŠ bežné príjmy                                                                          +  2 230,- € 

Zvýšenie bežných výdavkov v podpoložke rozpočtu: 

641006 – ZŠ výdaje z BP                                                                            +   2 230,- €  

 

Zvýšenie bežných príjmov  v podpoložke rozpočtu: 

111003 – Daň z príjmov poukaz. uzem.samospr.                                     +  4 376,- € 

Zvýšenie bežných výdavkov v podpoložke rozpočtu: 

641006 – ZŠ originálne kompetencie                                                       +   4 376,- €  

 

B) berie na vedomie  

 

Zvýšenie bežných príjmov v podpoložke rozpočtu: 

312001 – Príspevok ÚPSVaR – šk. pomôcky deti v HN                          +     814,- €  

Zvýšenie bežných výdavkov v podpoložke rozpočtu: 

642026  –  Príspevok ÚPSVaR – šk. pomôcky deti v HN                        +     814,- €  

 
 

MUDr. Jana Kováčová Gajanová  sa informovala, či vieme  koľko je detí v hmotnej núdzi.  

Ingrid Stachová odpovedala, vyše 70.  

 

19.2. Rozpočtové opatrenie č. 7/2018 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 24). 

 

Hlasovanie za predložený návrh: 
 Ing. 

Kamila 

Vilimová  

Peter 

Kundis 

Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Pavol 

Jurčo 

MUDr. 

Jana 

Kováčová 

Gajanová 

Za: X X X X X 

Proti:      

Zdržal 

sa:  

     

 

 

Obecné zastupiteľstvo  v Spišskom  Bystrom  
 

schvaľuje 

 

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 7/2018: 

Zvýšenie kapitálových príjmov v podpoložke rozpočtu: 

233001 – Predaj pozemkov                                                                         +  4 280,- € 
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Zvýšenie kapitálových výdavkov v podpoložke rozpočtu: 

716       – Projektová dokumentácia Zberný dvor, kompostovisko        +   2 900,- €  

Zvýšenie kapitálových výdavkov v podpoložke rozpočtu: 

716       – Projektová dokumentácia Kultúrny dom                                 +   1 380 ,-€ 

Zvýšenie príjmových finančných operácií v podpoložke rozpočtu: 

454001 – Čerpanie RF                                                                                 + 324 505,06 € 

 

Zvýšenie kapitálových výdavkov v podpoložke rozpočtu: 

717002 – Kultúrny dom /KZ 46/                                                               +324 505,06 € 

 

K bodu  20. Rôzne 

 

20.1. Návrh na odkúpenie nehnuteľnosti - sypaň  

 

Mgr. Marián Luha privítal pani Teplickú a dal jej slovo. Ide o sypaň, ktorý by sme mohli 

využívať na historickú „kubašskú izbu“.   

Pani Teplická sa spýtala prítomných,  či to chcú alebo nechcú.  

Mgr. Marián Luha  odpovedal, že záujem obce trvá, preto sme aj rokovali a dotiahli to do 

toho, aby ste si to dali zapísať na kataster,  aby ste si to zlegalizovali. 

Pani Teplická  podotkla, že na katastri je to zapísané, teraz  záleží na Vás či tam  chcete 

alebo nechcete niečo robiť,  alebo mám ja robiť ďalšie kroky.  

Mgr. Marián Luha podotkol, že my stavbu chceme, pozemok pod ňou je náš, Vy stojíte na 

našom.  

Pani Teplická  uviedla, že to mi je jasné, v prípade ak nechcete, tak pozemok odkúpim alebo 

budem platiť nájom.  

Mgr. Marián Luha informoval, že pri telefonickom rozhovore ste uviedli, že by ste urobili 

nejaký ústupok. Na predchádzajúcom zastupiteľstve sme dali hlasovať, poslancom sa nepáčila 

cena. Preto ste dnes tu,  aby ste predložili poslancom svoj návrh.  

Pani Teplická vyzvala poslancov na podanie cenového návrhu za predmetnú stavbu. 

Predošlú sumu som možno trochu prehnala, vždy sa dá cena upraviť.  

Ing. Pavol Budaj, PhD.  podotkol, že je to jedna vec a  druhá pripomienka, že to vlastne  

užívate  na obecnom pozemku bez toho,  aby ste roky platili nájom. 

Pani Teplická odpovedala, že by som nepovedala ani, že je to moja chyba. 

Ing. Pavol Budaj, PhD. podotkol, že nehovoríme o chybách,  ale o faktoch.  

Pani Teplická reagovala, pokiaľ bol dom náš, tak my sme platili nájom, ale  neviem či sa to 

platilo aj za dom a sypaň, to na obci by sme mohli zistiť, len ak sa dom predal tak sa prestalo 

platiť. 

Mgr. Marián Luha  podotkol, že za sypaň sa nemohlo platiť, lebo neexistoval pred orgánmi 

štátnej správy.  

Pani Teplická uviedla, že nevie ako to bolo, či sa platilo alebo nie.  

Mgr. Marián Luha informoval, že na kúpu nepotrebujeme trojpätinovú väčšinu všetkých 

poslancov.  

Pani Teplická  sa informovala, či to dá ešte  ohodnotiť alebo čo. 

Ing. Pavol Budaj, PhD.  odpovedal, že zase navýšenie výdavkov za ohodnotenie.  

Pani Teplická  vyzvala poslancov na návrh, za koľko by chceli odkúpiť.  



Obec  Spišské Bystré 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

__________________________________________________________________________ 
 
 

 
25 

Overovatelia:   
Peter Kundis                    Ing. Kamila Vilimová 

 

Mgr. Marián Luha  vyzval pani Teplickú, akú má  predstavu o cene. Aby sme sa mohli od 

niečoho odvíjať. Pri telefonickom rozhovore ste uviedli, že niečo by ste aj zľavili, určite máte 

rada Kubachy a urobíte nám ústupok. 

Pani Teplická   odpovedala, že sú  tam aj veci, ktoré môžete použiť v tej izbe, chcela by som 

aspoň  4 500 eur.  

Pavol Jurčo uviedol, že pred trištvrte rokom kupoval to isté  aj s pozemkom za 2000 eur 

a zvyšné veci som daroval.  

Pani Teplická ponížila sumu  na 4 000 eur. 

Pavol Jurčo navrhol  3 500eur. 

Ing. Kamila Vilimová  sa informovala, či sa nájde priestor aj v rozpočte. 

Mgr. Marián Luha odpovedal, že to sme mali už na predchádzajúcom zasadnutí  pripravené 

odkiaľ to pôjde. Vedeli by sme to vykryť.  

Peter Kundis  tiež  navrhol   a prikláňa sa k 3 500 eur.  

Pavol Jurčo  podotkol, že tiež musíme do toho ešte ďalej investovať,  už len z tohto hľadiska,  

je to výhodné pre nás kúpiť, máme tam čo dať.  

Pani Teplická podotkla, že   keď by bolo 4 000 eur bolo  by to veľa? 

MUDr. Jana Kováčová Gajanová podotkla, že za 500 eur sa tam dá ešte veľa  investovať 

v rámci opráv.  

Ing. Pavol Budaj, PhD.  podporil  tiež 3 500 eur.  

Mgr. Marián Luha  podotkol, že predmety, ktoré tam máte si predáte a tých 500 eur získate. 

Hodnotu tam ešte máte, čo nebudete potrebovať nám môžete nechať,  budeme radi a ostatné 

veci ak si viete  speňažiť, hneď to nemusíte vypratávať, nájdeme nejakú spoločnú reč, čo sa 

týka uskladnenia, kým my sa pustíme do nejakých opráv.  

Pani Teplická uviedla, že sa prispôsobí a  súhlasí s 3 500 eur.  

Peter Kundis  vysvetlil, že teraz zháňame každé euro, viete aká veľká stavba tu nás čaká 

a každé zasadnutie bojujeme, z každej ulice niečo potrebujú. Aby ste chápali aká situácia je.  

 

Hlasovanie za návrh odkúpenia stavby sypaň bez predmetov za sumu 3 500 eur: 
 Ing. 

Kamila 

Vilimová  

Peter 

Kundis 

Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Pavol 

Jurčo 

MUDr. 

Jana 

Kováčová 

Gajanová 

Za: X X X X X 

Proti:      

Zdržal 

sa:  

     

 

 

Mgr. Marián Luha poďakoval pani Teplickej a verí, že do budúcna to naše deti a naši 

nasledovníci potom ocenia, keď tam bude historická Kubašská izba a budú mať možnosť sa 

tam pozrieť.   

 

Obecné zastupiteľstvo Spišské Bystré 

 

1. schvaľuje 
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odkúpenie stavby „sypaň“ bez uskladnených predmetov na pozemku par. č. 7637/4 v k.ú. 

Spišské Bystré zapísanej na liste vlastníctva č. 2859 za sumu 3 500,00 eur. 

 

2. schvaľuje  

 

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 8/2018: 

Zvýšenie bežných výdavkov v podpoložke rozpočtu: 

111003 Daň z príjmov poukaz. územ. samosprav.                                + 3 500,- € 

Zvýšenie kapitálových výdavkov podpoložke rozpočtu: 

712001 – sypaň                                                                                      + 3 500,- € 

 

20.2. Žiadosť o zakúpenie vecných a technických prostriedkov pre členov DHZO   

 

Mgr. Marián Luha  informoval o žiadosti veliteľa DHZO, ktorý  predkladá návrh na kúpu 

technického vybavenia, rozprával som s ním, peniaze z dotácie, ktoré dostávame od štátu sú 

už vyčerpané, my sme im z vlastných dali 500 eur, to je tiež vyčerpané, ale on prišiel s ďalšou 

požiadavkou, ja som mu to takto predostrel, že keď ideme zatepľovať hasičskú zbrojnicu aj 

oprava interiéru, obec dáva nemalé finančné prostriedky, aby sa uskromnili, takže to necháva 

na poslancov obecného zastupiteľstva. My sme to nezapracovávali,  žiadajú pilčícky set, 

rebrík dvojdielny   výsuvný,    ľahký zásahový oblek, ochranná prilba, rozbrusovačka, spolu 

v hodnote  3 477,43 eur. Hovoril, že ako prioritne aspoň ten ľahký zásahový oblek, že chodia 

v zimnom, môžem dať za pravdu je to 1 140 eur, všetko je dobré čo máme len keby to nestálo  

peniaze, rád by som tým chlapcom pomohol, len treba nájsť peniaze.  

MUDr. Jana Kováčová Gajanová sa informovala, či majú už nejaké ľahké zásahové obleky. 

Mgr. Marián Luha odpovedal, ľahké nemajú, iba zateplené. Minimálny počet členov 

zásahovej jednotky sú štyria.  

Pavol Jurčo navrhol aspoň obleky  schváliť. 

Peter Kundis  navrhol doložiť  tri cenové ponuky. 

Mgr. Marián Luha  podotkol, že tlak je taký, oni sa chcú vyzbrojovať, musia si uvedomiť, 

že  je to dobrovoľné, výbava nemôže byť na profesionálnej úrovni, nejako sa to otáča. 

Ingrid Stachová navrhuje  z podielových daní 1140,-- eur  a výdaj všeobecný materiál. 

 

Hlasovanie za vyčlenenie prostriedkov na ľahký zásahový oblek Foreman Basic v hodnote 

max. 1140 eur  za 4 kusy s tým, že donesú tri cenové ponuky: 
 Ing. 

Kamila 

Vilimová  

Peter 

Kundis 

Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Pavol 

Jurčo 

MUDr. 

Jana 

Kováčová 

Gajanová 

Za: X X X X X 

Proti:      

Zdržal 

sa:  
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Obecné zastupiteľstvo Spišské Bystré 

 

1. odporúča   

 

Zakúpenie vecných prostriedkov pre členov DHZO  a to ľahký zásahový oblek Foreman 

Basic  v počte kusov 4 

 

2. schvaľuje  

 

doplnenie  zmeny  rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 8/2018: 

Zvýšenie bežných výdavkov v podpoložke rozpočtu: 

111003 Daň z príjmov poukaz. územ. samosprav.                                + 1 140,- € 

Zvýšenie bežných  výdavkov podpoložke rozpočtu: 

633006 – materiál, činnosť DHZO                                                        + 1 140,- € 

 

Ing. Kristína Horáková informovala, že sme boli na školení, kde okrem iného padlo aj 

upozornenie na zverejňovanie  v zmysle zákona č. 211/2000 Z.z.. Okrem toho, že 

zverejňujeme termíny zasadnutí obecného zastupiteľstva,  sme povinní  zverejňovať aj 

termíny komisií, taktiež aj prezenčné listiny z komisií,  údaje o dochádzke z komisií do troch 

dní od konania komisie, v tomto máme dosť medzery, tak by som Vás chcela poprosiť, aby 

sme v podstate dodržiavali aj to, boli sme vo všeobecnosti obce  upozorňované JUDr. 

Pirošíkom, ktorý viedol školenie. Čo sa týka zastupiteľstiev, to robíme, ale absentujú komisie.  

MUDr. Jana Kováčová  Gajanová sa informovala, či plán komisií sa môže priebežne meniť. 

Ing. Kristína Horáková uviedla, že tak, ako sa zverejňuje plán zasadaní obecného 

zastupiteľstva aj plán komisií sa má zverejniť, pričom môže sa aj meniť.  Do troch dní od 

konania komisie sa má zverejniť údaj o dochádzke a potom aj výpisy o hlasovaní. Chcem 

poprosiť predsedov komisií o dodržiavanie.  

Ing. Pavol Budaj, PhD.  podotkol, že  my sme dávaní do  rovnítka s Popradom,  tam sú za to 

platení ľudia, tam  majú na to čas, tam majú na to aj priestor  aj ľudí , ja poviem za našu 

komisiu, veď my sa nikdy nemôžeme stretnúť, my všetko musíme robiť operatívne, veď ja  

mám dvoch členov mimo  teraz, čo robíme aj teraz s tým CD chodíme v sobotu, v nedeľu sme 

boli minule v Hranovnici.  

Mgr. Marián Luha uviedol, my sme Vám to povedali a už  ako sa k tomu budete správať je 

na Vás.  

Ing. Kristína Horáková podotkla, že nevie prečo porovnávate s Popradom, keď to s tým 

nemá nič spoločné, zákon platí od roku 2000 a od tohto roku sme povinní to všetci  robiť.  

Ing. Pavol Budaj, PhD.  poznamenal, že rovnaký nárok  majú  na mestá, kde sú za to aj 

platení a na nás rovnaký nárok.  

Peter Kundis  uviedol za svoju komisiu, napr. január – robili sme to kvôli tomu tak, žiadosti 

došli  21. 18. 17. 23. stretávali sme sa na tri krát osobne, mailom, telefonicky  a prerábal som 

túto zápisnicu tri krát a podpisy až potom, budeme to robiť tak, ak chceme toto dodržať že 24. 

je zasadnutie my 14. sa stretneme dovtedy čo prídu žiadosti spracujeme a čo prídu po 14.  žiaľ 

až potom.  
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Pavol Jurčo  navrhol  pripraviť plán  nie presne na deň, ale  v mesiaci, napr. stretneme sa 

v septembri.   

Ing. Kristína Horáková podotkla, že  ide o transparentnosť, ľudia keď si čítajú  zápisnice zo 

zastupiteľstiev, tak majú právo si prečítať aj z komisie, mali by vedieť o čom ste rokovali, kto 

a ako hlasoval. Účasť na komisii je tiež platená, aj keď možno nie tak ako v meste.  

 

K bodu  21. Interpelácie  

Ing. Pavol Budaj, PhD.  sa informoval,  kto priamo robí kosenie na cintoríne, či tam má 

nejaký dohľad Michal Orolin, treba upozorniť nech to trochu „pečlivo“ robia, po platni 

porozlievaný olej, len nech  úctivo a opatrne robia, trochu nech tam dávajú pozor.  

Mgr. Marián Luha  odpovedal, že mohli hneď zavolať, kosili len Jurčík a Orolin. Nemáme 

komu dať mechanizmy,  do budúcna je otázkou,  či nebudeme musieť toto  zabezpečovať 

externe, nároky  sa zvyšujú a vhodných ľudí niet.  

Ing. Pavol Budaj, PhD.  uviedol, že  upozorniť  ich na to.  

Mgr. Marián Luha podotkol nemôžeme si vyberať osoby, Michal nestačí. Je to otázka 

piatich rokov a nebude mať kto robiť,  v piatok nikto ani neprišiel, máme 43 ľudí na aktivačné 

činnosti a z toho 20 sú PN.  

Ing. Kamila Vilimová  poďakovala za odstránenie  diery na ul. Družstevnej.   

MUDr. Jana Kováčová Gajanová  sa spýtala, všade sa hlásime k tradíciám,  že ako dopadli 

Jánske ohne a čo chceme robiť do budúcna.  

Mgr. Marián Luha  uviedol, vec konzultoval s OR HaZZ, začalo to Vikartovcami, že 

podpálili vatru v čase ochrany pred požiarmi a to bolo nahlásené na operačné stredisko.  

Vikartovce  aj Kravany si to obhájili, ja som volal aj s pánom Šprochom, okresným 

riaditeľom hasičov, povedal, že nemôže v tej veci nič urobiť. Niet žalobcu, niet sudcu. Ani 

Teplička nepodpálila. Nik nepovedal, že kontrolované zapálenie vatry  je vypaľovanie a má 

podliehať nejakej schvaľovacej povinnosti. Vraj sa to dá schváliť cez ich preventistov, 

doteraz sa nikdy nič také nestalo. Zaskočilo nás to, do budúcna budeme vedieť.  

MUDr. Jana Kováčová Gajanová   či by sme nerozmýšľali rozbehnúť spoluprácu, viem že 

v tom smere nemáme pozemky, ale dávajú sa  na rozvoj turizmu, cyklotrasy, či sa nevieme 

spojiť  buď v rámci Hornádskej doliny s ostatnými obcami, alebo spolupráca s  Popradom, 

alebo napojiť aj do obce, aj mnoho obyvateľov chodí na bicykloch aj do práce, či cez víkendy, 

či sme neuvažovali v tomto smere s niekým.  

Mgr. Marián Luha  informoval, že  v mikroregióne sme o tom rozprávali, stroskotalo to, na 

tom, že musíme mať vysporiadané pozemky, nedošli sme k riešeniu, nie je to v silách obce, 

aby to dotiahla len majetkovoprávne,  nakoniec nevieme si rady ani s našou uličkou.  

MUDr. Jana Kováčová Gajanová   podotkla, či nevieme osloviť  majiteľov, výzvy stále sú 

a bežia.  

Mgr. Marián Luha  podotkol, že osloviť môžeme, ale kto bude financovať, rozprával som 

s pánom primátorom Švagerkom, že má víziu prepojiť, ostalo to v rovine diskusie, kto to bude 

financovať.  

Ing. Kristína Horáková  uviedla, že pre mesto Poprad stavebný úrad v Štrbe dával nejaké 

územné rozhodnutia na lesné cesty využiteľné ako cyklochodníky. 

Mgr. Marián Luha podotkol, že  je to pekná myšlienka, je pekné sa previesť od Hranovnice 

do Štiavnika, ono chodníčky sú, ale dať tomu reálny „punc“  aj odobriť  papierovo,  na MAS 
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Pramene sme to mali,  nedostali  sme štatút MAS-ky, tak to padá, nezaplatili sme tohto roku 

ani členské.    Za pokus to stojí, môžem to navrhnúť na Mikroregióne.   

Peter Kundis  podotkol, možno z Popradu. 

MUDr. Jana Kováčová Gajanová  oni tam už majú vybudovaný, možno sa bude dať spojiť.   

Ing. Pavol Budaj, PhD.  uviedol, že je možnosť na zváženie v rámci intervegu je teraz  

projekt za 4 mil. eur,  malopoľský kraj a PSK na tému mariánske pútnické miesto dobre to 

využívajú, možno také niečo spraviť, pospájať sakrálne stavby, cyklotrasy po sakrálnych 

pamiatkach, ani keď som videl ani jedna obec z našej doliny nie je, má to pod palcom 

arcibiskup  Babjak, možnože takto, aby sa na to išlo s tými Poliakmi spraviť po sakrálnych 

pamiatkach.   

Mgr. Marián Luha podotkol, že  za pokus to stojí. Živo si to neviem predstaviť.  

Ing. Pavol Budaj, PhD.  poznamenal, že  možno v rámci intervegu  cez univerzitu by sme to 

mohli spraviť,  muselo by to mať lobing silný, máme aj v Poľsku partnera, ktorý by do toho 

išiel,  keď to dáva univerzita ľahšie to prechádza, nevidia za tým komerčné záujmy.  Keď by 

ste mysleli, že to bolo vhodné, poradíte mikroregionu, by sme spravili so Švagerkom aj 

Škvarek zo Svitu a možno aj Tatry, Ždiar. 

Mgr. Marián Luha  uviedol, že je to pekná vízia, môžeme to predebatovať na mikroregióne, 

mne reálnejšie je spojiť sa s Popradom.  

Ing. Pavol Budaj, PhD.  podal informácie,  sme mali niekoľko rokovaní  ohľadne  CD 

občanov rodákov, dvakrát s Petrom Stašákom pozitívne reagoval, taktieš sa zapojí: Nemcová, 

Šimonovičová, sprievodný hlas - herec Jozef Šimonovič, spevokol bude natočený touto 

agentúrou,  ktorá je v Hranovnici, budeme to mať v primeranej kvalite.  Ostatní si to 

zabezpečia  po svojom.  

 

K bodu  22. Záver   

Mgr. Marián Luha poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva Spišské Bystré   o 19:31 h.  

 

Zapísala: Jana Kiktová 

V Spišskom Bystrom, 29.06.2018 

 

 

Overovatelia:                 Peter Kundis, v.r.                                   ...................................... 

 

                                        Ing. Kamila Vilimová, v.r.                     ....................................... 
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           Mgr. Marián Luha, v.r.                                              Ing. Kristína Horáková, v.r. 
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